

Brugerbestyrelsesmøde, Emdrupparkens Idrætsanlæg, tirsdag d. 28/1 2025 kl. 16:30-17:30

Kultur og Fritid Bispebjerg: Morten Slaatorn, Nicole Månsson

Til stede, bestyrelse: René Thor Olsen, Erik Bahn, Vibeke Schmidt, Thomas Sørensen, Thomas Skouboe, Malene Svedal.

1. Godkendelse af referat fra sidst.

OK

2. Opfølgning på punkter fra sidste møde.

- Reparation af terrasse: KEJD meldt udbedret 28/1. Morten har tjekket på vej ind til dagens møde, ser ud til at terrasse og trapper er udbedret. Hvis det ikke er udbedret efter hensigten, kan foreninger/forpagter melde tilbage.
- Træstub v. indgang til anlægget: er som aftalt fjernet, grundet estimeret sikkerhedsrisiko. Et medlem har taget den med hjem og ønsker at restaurere den til genbrug. Den historiske betydning for klubben var vigtigere end før antaget.
- Net i hal udbedret.
Malene: Nettet sætter sig fast i ringe, og bliver ødelagt/slidt af at sidde fast. Foreslår at sætte et banner op for beskyttelse. Sender billede til Morten, som sender det videre til Faciliteter.
- Tryghedsbelysning: er bestilt og betalt, opsættes i slutningen af februar. Thomas Sø.: lamper opsat ved sti langs/til fodbold er uden lys og har stået sådan i flere måneder. Morten: får tjekket alle lamper.
- Malene: blomsterkummer, planter og vedligehold. Morten: ikke en del af KFF's vedligehold. Foreningen må gerne selv plante og vedligeholde planerne.

3. Nyt fra KFF.

- Ny direktør. Mikkel Boye, skiftet fra Socialforvaltningen.
- Overtager som bydel anlæg på BUF-faciliteter og parkanlæg, ift. brugerkontakt. Forventet i løbet af efteråret.

4. Tryghed på anlægget

- Malene: har set politiet patruljere onsdage tidlig aften. Møder vagten fra 15-24-teamet fredage eftermiddag.
- Morten: aftale med 15-24-teamet omkring lukning af anlægget fortsætter efter aftale. Ligeledes aftale med politiet at patruljere løbende.
- Morten: der er opsat ekstra kameraer på anlægget, som er under opsyn af vagterne i Ryparkens Idrætsanlæg. Har haft halvårterne fra Ryparken ude på rundring, kan besøge anlægget efter behov/tid. Arbejdstid og kontaktinfo

indskrives i referat:

Arbejdstid, halvårter Ryparken: hverdage 15:00-23:30, weekender 7:30-23:30

Telefon: 24521039

Vibeke: efterspørger om man kan kigge ind i at de bliver i længere tid, foreslået 30-60min, på en runde.

Morten: skal ses som en mulighed og en ekstra-ordning, da midlerne primært er i Ryparken. Hvis rundringer skal forlænges, er de for lang tid væk fra primære indsatssted.

René: efterspørger om rundringer udenfor kan være en del af opsynet.

Morten: man kan gå i dialog med dem, når man møder dem. De kan også holde opsyn udendørs, når de er forbi.

5. Orientering om brugsretten, status og KFUM's leje af lokaler/aftale om ejendom Nøkkerosevej 23, 2400, Kbh. NV.

- René: Afventer svar fra kommunen. I juli mdr. blev der indgået en aftale, som KFUM CF modtog i november. Har skrevet svar tilbage.
- René: Udfordringer med vilkår for café og mødelokale, der ifølge KFUM har forskellige udgangspunkter i deres leje.
Morten: ofte er der separat udlejningsaftale/forpagteraftale på caféer, og brugsaftale på foreningslokaler.
- Vibeke: mulig udfordring med Holbergskolens brug af depotrum. Lokalet aflåses, hvis KFUM opnår brugsret.

6. Brugerbestyrelsens økonomi/brugerbestyrelsesmidler.

Beløb: 19.000 årligt.

- Opfordring fra Folkeoplysning om at benytte dedikerede puljer til diverse formål.
- Indkøb af borde og stole til forrum ved café.
Thomas Sø.: inventaret er ødelagt igennem hærværk. Ligger ansvaret for udbedring hos kommunen?
Morten: hvis inventar er ødelagt, kan det indmeldes til Faciliteter.
Foreningerne kan sende billede, hvorefter Morten indmelder det.
- Thomas Sø.: har ansøgt om midler til mål igennem puljer, og fået tilsagn.
Undrer sig over at der ikke er tilstrækkeligt mål til banernes brug.
Morten/Nicole: der skal være mål til de baner der er opstregt til. Ofte ikke opstregt til 3M, og derfor ikke krav om mål hertil.

7. Evt.

- Thomas Sø.: Foreningen Lundehus har overvejelser om gren i fodbold. Interesse fra KFUM om at høre om aktiviteter og rekruttering, da foreningerne ligger tæt på hinanden.

- Malene: efterspørger om døren til depotrummet er ordnet, bekræftet af Vibeke at det var den ikke i lørdags. Morten: den har været meldt ind, men tjekker op.
- Thomas Sk.: padelbaner og naboklager ligger hos kommunen. KFUM har givet et forslag til en løsning, med overdækning af padelbanerne. Forslag skal gennemtjekkes ved kommunens projektleder.
- Morten: klargøring af beach baner skal aftales.
Vibeke: banerne blev ikke taget ned, da man ikke formåede at opsætte et møde omkring nedtagning. Har ikke tjekket banernes stand.
Morten sikrer møde omkring sæson-opstart, så banen er klar til første weekend af april (søndag d. 5/4)
Morten klargøring til tirsdag d. 1/4, melder ind til Faciliteter.
- Thomas Sø.: spørger ind til om der skal være udendørs gennemgang igen i år.
Morten indkalder til udendørs gennemgang i maj.

8. Næste møde.

Tirsdag 13/5 16:30-17:30